
Voorwoord

Beste	huisgenoten,	partners	en	gebruikers,

Hierbij	ontvangt	u	de	tweede	nieuwsbrief	over	de	geplande	verbouwing	van	het	Spectrum.		
In	deze	nieuwsbrief	komen	de	volgende	onderwerpen	aan	bod:

Project	Sint	Lucas	college	Boxtel
Architectenselectie	verbouwing	het	Spectrum

Leon	van	Maren
projectleider	gemeente	Meierijstad
verbouwing	Spectrum

Project	Sint	Lucas	College	Boxtel

Begin	september	ontving	het	Spectrum	een	groep	van	15	vierdejaarsstudenten	ruimtelijke
vormgeving	van	het	Sint	Lucas	in	Boxtel.	Deze	groep	studenten	kreeg	(net	zoals	de	architecten)
de	opdracht	om	een	plan	te	maken	voor	de	herinrichting	van	het	Pleincafé	van	Spectrum
Schijndel.	Petra	Levert	heeft	de	studenten	begeleid.

De	opdracht	aan	de	studenten	was	om	het	Pleincafé	een	nieuwe	sfeer	te	geven	waarbij	de
multifunctionele	gebruiksfunctie	behouden	blijft	maar	het	geheel	een	andere	uitstraling	krijgt.
Vervolgens	gingen	zij	aan	de	slag	en	presenteerden	zij	eind	september	hun	eerste
onderzoeksresultaten,	ideeën	en	concepten.

Op	donderdag	10	oktober	was	het	tijd	voor	de	presentatie	van	hun	definitieve	ontwerpen	voor
de	herinrichting	van	het	Pleincafé.	Bij	deze	presentatie	waren	een	aantal	architecten,	de
projectgroep	en	medewerkers	van	het	Spectrum	uitgenodigd.	Mooi	om	te	vermelden	is	dat	de
architecten,	die	zelf	ook	een	plan	mochten	indienen,	echt	onder	de	indruk	waren.	Sommige
architecten	gaven	aan	echt	geinspireerd	te	zijn	door	de	studenten.

Hieronder	vindt	u	een	impressie	van	de	ontwerpen	die	zij	gemaakt	hebben.	Deze	zijn	ook	te
zien	in	het	Spectrum.

Impressie	ontwerpen	studenten	Sint	Lucas	College

Groepsfoto	studenten	Sint	Lucas	College	Boxtel

Architectenselectie

Op	6	november	was	de	architectenselectie.	De	beoordelingscommissie	bestond	uit	een
afvaardiging	van	de	leden	van	de	werkgroepen	en	de	projectgroep.	Er	waren	vijf	architecten
uitgenodigd.
Aan	de	hand	van	de	verschillende	presentaties,	de	ingediende	visies	en	de	plannen	van	aanpak
heeft	de	beoordelingscommissie	de	architecten	beoordeeld.
De	beoordeling	vond	plaats	op	de	volgende	aspecten:

Analyse
Vertaling	analyse	en	PVE
Referentiebeelden
Duurzaamheid
Haalbaarheid
Budgettaire	kaders
Participatie	en
Bruikbaarheid	en	exploitatie

Iedere	werkgroep	en	de	projectgroep	heeft	afzonderlijk	van	elkaar	de	beoordeling	gedaan.
Vervolgens	zijn	de	afzonderlijke	beoordelingen	bij	elkaar	gelegd.	Daaruit	is	overduidelijk	één
architect	als	beste	uit	de	bus	gekomen	en	dit	is	Buro	Kade	uit	Den	Bosch.

Hieronder	een	paar	doorslaggevende	argumenten	waarom	Buro	Kade	is	gekozen:

De	visie	van	Buro	kade	haakt	aan	op	de	Schijndelse	identiteit.	Natuurlijke	materialen	en
toepassingen	sluiten	aan	op	het	plan	van	eisen	wat	eerder	door	de	gebruikers	en
huisgenoten	is	opgesteld.	Ze	gebruiken	'thuis'	als	basis	voor	hun	visie.	Thuis	weet	je	de
weg;	een	duidelĳke	routegeleiding	start	aan	de	voordeur.
De	sfeerbeelden	van	Buro	Kade	geven	een	mooie	indruk	en	zijn	ook	voor	het	sociaal
domein	aansprekend.
Gebruikers	krijgen	een	belangrijke	rol	in	het	vervolgproces.	Ook	de	studenten	van	het
Sint	Lucas	worden	betrokken.
Ook	bij	de	realisatie	is	het	idee	de	gebruikers	actief	te	betrekken.
Buro	Kade	heeft	veel	ideeën	omtrent	bruikbaarheid	en	exploitatie.		

Hieronder	vindt	u	een	paar	sfeerbeelden	die	Buro	Kade	in	haar	presentatie	heeft	laten	zien.	Let
wel:	Dit	zijn	sfeerbeelden,	dit	wordt	uitdrukkelijk	niet	het	uiteindelijke	ontwerp.		
	

Sfeerbeelden	Buro	Kade

Planning

Voor	de	komende	periode	staan	de	volgende	activiteiten	op	de	planning:

December	2024/januari	2025	brainstormsessies	met	de	werkgroepen
Maart	2025	oplevering	voorlopig	ontwerp	ten	behoeve	van	de	vaststelling	door	de
gemeenteraad

Vragen?	Opmerkingen?	Laat	het	ons	weten!

Mocht	u	naar	aanleiding	van	deze	nieuwsbrief	vragen	of	opmerkingen	hebben.	Laat	het	ons
weten!	U	kunt	daarvoor	een	mail	sturen	naar	communicatie@meierijstad.nl.

afmelden

Gemeente	Meierijstad

https://www.burokade.nl/
https://gemeente-meierijstad.email-provider.eu/unsubscribe/vdxrqemnsl/xmnamuma4g



